
Nedre Lids samfällighetsförening 
 

Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening lördagen den 4 juli 
2020 hos Lena och Stefan Fredman. 
 
Närvarande: Carl Johan Dalsman, Lena och Stefan Fredman, Maria Silva Dalsman, Jan Karlsson, 
Gunilla och Gunnar Krook, Viktoria Skogh, Anita Stansert, Torbjörn Bäcklund, Evelina 
Westergren, Erik Westergren. 
 

1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och Erik 
Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Anita Stansert och Maria Silva Dalsman. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. I kassan finns i dag 13 401 kr. Den 
behållningen ska reduceras med ca 4500 kr för levererat men ännu inte fakturerat väggrus. 
Alla medlemsavgifter är betalda. 
 

7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2019. 
Revision har genomförts av en av valda revisorer, Evelina Westergren. Den andre 
Siegfried Nitzsche har pga. coronasituationen och de restriktioner den medfört inte 
kunnat delta i revisionen. Årsstämmans mening var att revisionen ska anses vara korrekt 
genomförd trots detta. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för samfällighetsföreningen avseende 2021.  
Budgeten ska täcka föreningens fasta kostnader (bankkonto, hemsida och försäkring hos 
Riksföreningen Enskilda Vägar) och vägunderhåll inkl. klippning av vägkanter. 
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. 
 

10.  Som styrelseledamöter (ordförande och sekreterare) valdes Carl Johan Dalsman och Erik 
Westergren på två år och som styrelsesuppleant valdes Lena Fredman på ett år. 
Nästa år så kommer enligt stämmans mening suppleanten att väljas på två år.  
 

11.  Som revisorer valdes Evelina Westergren och Siegfried Nitzsche. 
 

12.  Till valberedning valdes Hans Köhler. 
 

13. Vägfrågor. 
Vägen är för närvarande i bra skick. Grus (två lass bärlager 0-32mm) har nyligen lagts på 
från Lyckan upp till Lyckbacken. Den senaste tiden regn har dock skadat i den översta 
branta backen upp mot S Hag.  
För att vägen ska stå vid lag krävs löpande underhåll med grus, att vattenavrinning från 
vägen fungerar och att vägkanterna hålls fria från busk- och trädvegetation. Träd som 
hindrar gruslastbil att köra med öppnat flak måste tas bort.  
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Mötets mening var att ett lass grus till behöver läggas på under året. En bedömning av var 
behovet är störst ska göras först. 
 

14.  Badplatsen. 
Jan Karlsson erbjöd sig att vara sammankallande när det gäller tidpunkter för när bryggan 
ska läggas i och tas upp.  
Det diskuterades om vi ska skapa en buffert för kostnader som kan uppstå för underhåll 
av badplats och brygga. Stämman ansåg att en lämplig avgift skulle kunna vara 200 kr per 
fastighet och år. 
Stämman gav styrelsen i uppdrag att komma med förslag på hur det skulle ske. 
 

15.  En gemensam arbetsdag för vägen och badplatsen beslutades till den 21 juli kl. 10.00. 
 

16.  Övriga frågor. 
Soptunnornas placering är bra nu och det verkar som kommunen anser det också. 
 
Jan Karlsson kontaktar arrendatorn för marken vid badplatsen för att undersöka om 
vägen ned till sjön kan slås så att det blir lättare att komma dit. 
 
Lena Fredman informerade om att rotborste och hink finns tillgängligt när bryggan 
behöver rengöras. 
 

17.  Årsstämman för 2021 sker hos Birgitta Sowatsch i Södra Hag lördagen den 3 juli kl 
11.00. 
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